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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Na  prośbę  i  wniosek  mieszkańców,  zwracam  się  z  wnioskiem  o  posprzątanie  terenu

bezpośrednio graniczącego Ryneczkiem tj.  przy placu warzywnym. Ilość pojemników na odpady

nie  jest  adekwatny  do  ilości  odpadów  pozostawianych  prawdopodobnie  przez  handlarzy.   

Dodatkowo proszę o  dostawienie pojemników na odpady (głównie papier) lub zwiększenie

częstotliwości odbioru odpadów, tak aby w przyszłości nie zalegały bezpośrednio na ziemi. 

Do interpelacji załączam materiał fotograficzny z miejsca. 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak

    Radna Rady Miejskiej Legnicy
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